
Technische vragen:

Agendapunt 2: Voorbereidende vergadering Compensatie eigen risico chronisch zieken, collectieve 
zorgverzekering”

Technische vragen GBO:

Naar aanleiding van het raadsvoorstel van burgemeester en wethouders van 20 augustus 2019 over 
de compensatie van het eigen risico voor chronisch zieken en de collectieve zorgverzekering, hebben 
wij, als fractie van Gemeente Belangen Overbetuwe, nog enkele vragen aan de portefeuillehouder.

Vraag: Antwoord:

1. Kan het college uitleggen waarom het budget, 
dat in 2015 door de gemeente Overbetuwe is 
ontvangen voor compensatie, tot op heden niet 
gebruikt is?
    

1. In 2015 heeft Overbetuwe een aandeel 
gekregen voor de afschaffing van de wet 
tegemoetkoming chronisch zieken en 
gehandicapten en compensatie eigen risico. Dit 
bedrag is in 2015 opgenomen in de 
conceptbegroting op de post, maatwerk aan 
chronisch zieken en gehandicapten. Dit bedrag 
heeft tot 2017 gereserveerd gestaan en is in 
2018 budgetneutraal verwerkt binnen het 
sociaal domein. 

2. Hoe wil het college de inwoners gaan 
informeren? Om alle inwoners te bereiken, denk 
hierbij aan statushouders, laaggeletterden en 
mensen die door ziekten vaak een teruggetrokken 
leven leiden, is er toch extra aandacht nodig voor 
deze groep. Wordt er bij het informeren extra 
aandacht geschonken aan deze groep?
 

2. In de communicatie houden we altijd 
rekening met de diversiteit in doelgroepen en 
zetten daarom verschillende kanalen in. Zeker 
als het gaat om deze kwetsbare doelgroepen, 
zetten we extra in op een persoonlijke 
benadering. Dat doen we o.a. door een 
duidelijke brief te sturen, inloopspreekuren te 
organiseren en de beroepskrachten in te zetten 
die dicht bij deze doelgroepen staan. Hierbij 
maken we onder andere gebruik van het 
campagnemateriaal en de diensten van onze 
partner Menzis. 

3. Worden de inwoners ook op tijd geïnformeerd 
over de wijziging van de korting op de collectieve 
verzekering? De korting zal op 1 januari 2020 van 
10 naar 5% gaan.
  

3. Deze korting is een landelijke regeling. Het is 
een taak van de landelijke overheid en/ of de 
zorgverzekeraars om inwoners hierover tijdig te 
informeren. In onze informatie richting 
inwoners hebben wij al wel rekening gehouden 
met deze korting. Zo is onze klant voor 2020 
goed voorbereid. 

4. Is er bij deze regeling sprake van een open eind 
financiering of lopen deze regelingen door?

4. Jaarlijks worden er voor het komende jaar 
(een verzekerjaar) afspraken gemaakt. Het 
voorstel zoals deze er nu ligt is gericht op een 
compensatie voor de chronisch zieken en 
gehandicapten middels een tegemoetkoming in 
de verzekering van het eigen risico. Wij hebben 
geen directe invloed op het aantal 
verzekeraars. Voor de financiële regeling is het 
niet mogelijk om een budgettair plafond vast te 
stellen. 




